
 

 
 
 
Protokoll 8, Styrelsemöte Centralstyrelsen (CS) och kommittéerna  
 
Plats: Digitalt möte via Teams   
Datum:  2024-07-09 
Kl.  19,00 – 20,15 
 
 
 
Närvarande:   

Peter Schorling, ordförande  
Sofia Haagaard, vice ordförande 
Veronika Karlsson, sekreterare  
Cecilia Möllergren, suppleant 
Anna-Karin Odheim, kassör  
 
AU Jeanette Edsjö, koordinator 
 
Kommittéer: 
CUK – Jessica Blomqvist 
Avel – Daniel Strandberg 
 
Ej närvarande:  
Victoria Odheim – ledamot 
Margaretha Eliasson, suppleant 
PTU kommitté 
Ungdom kommitté 
Uppfödare kommitté 
 

 
§ 123. Mötets öppnande:   
 Peter Schorling hälsade välkomna till dagens styrelsemöte och öppnade därmed mötet.   
  
§ 124. Närvaro:   
Se ovan  
  
§ 125. Förslag till dagordning:  
Förslag till dagordning godkändes.   
  
§ 126. Val av protokolljusterare:  
Anna-Karin Odheim valdes att justera kvällens protokoll.  
 
§ 127. Föregående protokoll 
Protokoll 7, justerat och finns på hemsidan. 
  



§ 128. Rapporter från kommittéer   
 
Avelskommittén – Daniel Strandberg rapporterat att man arrangerat modprovsträning 
helgen 6 – 7 juli i Sölvesborg och Habo. Det var 10 ekipage per dag som deltog. 
   
PTU – ej närvarande 
 
CUK – Jessica Blomqvist rapporterar att vi närmar oss det Nordiska Segrarutställningen. Det 
är över 300 hundar anmälda. Det är mycket bra uppslutning.  
 
CUK önskar göra en regeländring för uppfödargrupper under Nordiska Segrarutställningen. 
Det är ett tidspressat schema på lördagen och därför önskar de frigöra mer tid med en 
regeländring. CUK vill därför köra både enskilda och konkurrensbedömningen för 
uppfödargrupperna på söndagen 
 
Jessica önskar få in förslag på tex. jubilarer som kan uppmärksammas på Nordisk 
Segrarutställning.   
 
Ungdom – ej närvarande 
Uppfödare – ej närvarande 

 
§ 129. Inkommaden skrivelser 

- INK 138 
 
§ 130. Utgående skrivelser 

- UTG 19 
 

§ 131. Rapporter CS 
a. Ordförande. – Peter Schorling rapporterar att man haft arbetsmötet och 
bestämt att Organisationskonferens ska genomföras som planerat den 9-10 
november. Peter är samordnare men önskar att kommittéer och övriga i styrelsen 
kommer med idéer.  
 
Ärendet Sd Skåne/Blekinge och Sk Sturup är löst. 
 
Peter meddelar att en hedersmedlem har avlidit, kassören kommer att ordna en 
sista hälsning.  
 
Jan Nilsson och Fredrik Steen är beviljade att gå utbildning till Seminar National 
Special Judgest. Kostnaden bekostas av deltagarna själva.  
 
b. Vice ordförande.  – Sofia har inget att rapportera.  
 
c. Sekreterare – Veronika rapportera att hon håller på att sammanställa de 
distrikt och lokalklubbar som vill starta upp respektive lägga ned. Detta kommer 
att presenteras på styrelsemötet i augusti för åtgärd. 

 

 
d. Kassör – Anna-Karin presenterar balans och resultatrapport. Ekonomin i klubben är 

fortsatt stabil.  
Alla distrikt har fått utbetalt medlemspengen.  
 
 



e. Ledamot / Medlemsansvarig – Det totala medlemsantalet är per den 9 juli är 
1975st.  
 
f. Suppleant / Sponsorer – Cecilia rapporterar att jubileumsgruppen håller sin 
budget.  
En andra eldsjäl har utsetts och det är Reino Oskarsson, detta har publicerats på 
facebook och i tidningen.  

 

g. Suppleant – ej närvarande 
 

h. PR / Koordinator  - Jeanette rapporterar att hon bjudit in tidningen Hundsport 
till Nordiska Segrarutställningen och SSM IGP.  

 

Det finns nu en uppdaterad logga i skarpare kvalité, den finns att hämta i 
infopärmen .  
 
Tidningen är tryckt och har börjat delas ut till medlemmar idag, tidningen finns 
även att läsa online.  
Tidningar har skickats till olika evenemang, bla våra SSM och kommande mässor.  
 
Inbjudan skall skickas ut till hedersledamöter  
 
Nya beachflaggor från Agria är beställda och levereras till Nordisk 
Segrarutställning. 
 

§ 132. Schäfertidningen 
 Deadline – deadline för kommande nummer av schäfertidningen är klara och 

presenteras på CS infosida och i infopärmen, flik nr 12. 
 Underlag från kommittéer och CS – utgivningsplanen kommer att skickas till alla 

kommittéer. 
 Granskning – en bra tidsram för korrektur till CS innan tryck  

 
 
§ 133. Mål och Arbetsformer 

 Fastställa Mål och Arbetsformer – ett arbetsmöte hölls den 8 juli för att slutföra 
dokumentet Mål och Arbetsformer.  

 
§ 134. CUK 

 Uppdrag till CUK att utreda 35 kronan  
- CUK får i uppdrag av CS att utreda 35 kronan.  

 
§ 135. Medlem 

 Kontroll av lokaklubbarnas medlemmar 
 Anna-Karin och Margaretha har påbörjat ett utkast. Det kommer ett förslag för 

påseende inom kort.  
 
§ 136. PR // Reklam 

 Status på artiklar, kuvert 
- Jeanette har tagit fram prisuppgifter på kuvert, C5 och C4. Efterfrågan ska 

kontrolleras av vilket behov vi har av kuvert innan beställning. 
- Jeanette har kontrollerat och tagit in offert på olika reklamprodukter. Undersöker 

flera möjligheter gällande distribution och lagerhållning.  



 Signaturer till CS – Då alla signaturer på mail skall vara enhetliga både från CS och 
kommittéer tar Jeanette tillsammans med Veronika fram en mall som skall följas.  
 

§ 137. Årets allroundschäfer 
 Uppdatera krav och regler  

- Anna-Karin och Victoria har påbörjat arbetet med uppdatering. Det finns nya 
tävlingsformer att ta hänsyn till. Tar med ett utkast till kommande styrelsemöte. 

 
§ 138   Övrigt 

 Ungdomskommittén har fått en förfrågan gällande sponsring av ett ungdomsläger i 
IGP. 

 Underlag till kommittéerna inför styrelsemöten, CS kommer att ta fram ett underlag för 
kommittéerna att rapportera vad som sker mellan styrelsemötena.  
 

§ 139. Beslut på dagens möte 
 §128 CUK - CS beviljar att under den Nordiska Segrarutställningen gör man ett 

undantag från regelverket och tillåter både enskilda och konkurrensbedömningen för 
uppfödargrupperna på söndagen.  

 § 131 CS godkänner att Jan Nilsson och Fredrik Steen går utbildning till Seminar 
National Special Judgest. Kostnaden bekostas av deltagarna själva 

 § 133 CS beslutar att fastställa arbetsdokumentet Mål och Arbetsreformer 2024 med 
möjlighet till revidering på kommande styrelsemöte. 

 § 138 CS beslutar att inte bevilja sponsring till ett externt IGP ungdomsläger som 
arrangeras i privat regi och har inte någon koppling till Svenska Schäferhundklubben 
  

 
§ 140. Nästa möte 

- Nästa möte kommer att vara den 24 och 25 i Göteborg, Anna-Karin bokar upp 
boende och lokal för mötet. 

 
§ 141. Mötets avslutande  
Peter Schorling tackade samtliga för detta möte.  
 
 
 
 
  
  
Peter Schorling  Veronika Karlsson 
Mötesordf. / Viceordf.  Sekreterare / Protokollförare 
 
 
 
 
  
Anna-Karin Odheim 
Justerare 
 

 

 

 


